
Styremøte 3.mai 2017 

Tilstede: Adeline, Stine Marie, Linn, Annfrid, Tone og Christine kommer til underveis. 

1: Godkjennelse av referat fra sist møte 
Godkjent 

Referent fra dagens møte velges i Beates fravær – Annfrid. 

2. Oppdateringer på hjemmesiden. 
Adeline setter av tid førstkommende helg til oppdateringer. Ber om innspill fra resten av styret på 
ting vi ser bør gjøres noe med. 

3. Oppdretterprøven. 
Styret jobber videre med å opprette gode rutiner for gjennomgang, retting og tilbakemelding til 
søker. 

4. Kontotilgang. 
Tone har fortsatt ikke tilgang til kontoen. Den lar seg ikke flytte med de papirer vi har fått og fylt ut. 
Vurderer åpning av ny konto og stenging av den vi har. Adeline følger opp mot DNB for snarligst 
mulig løsning. 

5. Redaktørstillingen 
Terese er i god gang, med Beate som støttespiller og læremester. 

6. Utstillinger og PR-arrangement fremover 
Stand i Østfold 13.mai. 
Stine Marie og Annfrid samt petkomiteen følger opp flere leeds. 
Utstilling Stavanger 3.juni er på god vei. 

7. Nordisk 
Adeline har etterlyst mer info fra Finland. 

8. Årets Pet 2016 
Vi mangler resultater fra Tomter i August. Med hjelp fra utstillere forsøker vi å gjenskape disse. Det 
legges post på hjemmesiden og FB, med frist til j.juni for å sende inn sine resultater. 

9. Gave til nyutdannede dommere fra klubben. 
Det foreslås at nyutdannede dommere får stempel med navn/logo på fra klubben. På den måten vil 
disse standardiseres for våre dommere. 

10. Registreringssystem og PC til registrator. 
Christine ser på alternative PCmodeller i tiden fremover. 
Registreringssystemet kommer ikke videre før til sommeren når resurser til å jobbe med det frigjøres.

11. Annet
Tone Simensen Eltervåg ønsker å trekke seg fra sitt verv som kasserer. Styret godtar dette. 
Ettersom Annfrid og Adeline innehar tilgang til klubbens konto vil de sammen fylle rollen fremover. 


